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Referat fra skolebestyrelsesmøde den 21. november 2018 kl.18.15 – 20.45 afhol-
des på skolelederkontoret 

 
Referent: Flemming Michaelsen 
 
Tilstede: Maria, Pernille, Tina, Brian, Marianne B., Birgitte, Martin, Filip, Marianne A., Dorte, 
Flemming S., Flemming M. 

 
1. Valg af ordstyrer:  

Tina 

 
2. Godkendelse af referat fra forrige møde:  

Godkendt. 

 
3. Godkendelse af dagsorden:  

Godkendt. 

 
4. AULA – Jørn Johansen deltager og præsenterer AULA:  

Aula erstatter skoleintra fra august 2019. Jørn gennemgik de væsentligste funktioner i 

forhold til nuværende kendskab. I januar ansættes en projektleder til implementering, 
og i løbet af foråret 2019 uddannes personalet i brugen. Skolebestyrelsen blev præ-
senteret for refleksionsspørgsmål vedrørende anvendelsen af Aula – en slags ny start 

efter skoleintra, hvor der er mulighed for at forandre, forenkle etc. via kommunikations-
strategi.  

Lokale overvejelser tages op på næste Skolebestyrelsesmøde til drøftelse – skolen la-
ver debatspørgsmål. 
 

5. Nye medlemmer i skolebestyrelsen: 
Repræsentant fra erhvervslivet Birgitte Thrane og medarbejderrepræsentant Dorte 
Jensen.  

 
6. Informationer fra  

 Ledelsen (1 bilag):  
To bus- eftermiddagsafgange forsvinder fra august 2019. Skolen har en plan 
klar for et skema, som kan tage højde for de tilbageværende buslinjer.  

Exitpoll viste madkundskab som foretrukne fag blandt elever på 6. – 9. årgang. 
DM i skills: elever fra 7. og 8. årgang skal med. 
Anlægsønsker: Der har været møde med Stevns ejendomme om 2020 ønsker. 

Noget er renoveringsopgaver, noget er nye anlæg. 
Kommende fagfordeling: De første beregninger er indledt. 

Rengøringen på skolerne bliver udliciteret fra 2020. 
E-sport: SFOen er kommet med oplæg, som pt. er i en tilretningsfase. Tages 
med på næste Skolebestyrelsesmøde. 

 Skolebestyrelsen: To forældrehenvendelser – se pkt. 8.  

 Medarbejderne: Intet. 

 Elevrådet: Mellemtrins elevråd har netop afholdt orienteringsløb. De har også 
været på skolelederkontoret med ønsker.  
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Store elevråd har fortsat obs på indretning, og på hvordan vi passer på området 
og på materialerne. 
 
 

7. BOP3 (2 bilag): 
    Flemming S. gennemgik skole og SFOs budgetopfølgninger. Økonomien holder pt. 

med små overskud i SFO.  

 
8. Mobilpolitik (1 bilag):  
   Forældrehenvendelser i forhold til erstatning: Hver sag behandles enkeltvis.  
   Skal eleverne kunne få telefonerne i 10 og 14 pauserne? Tages med på næste Skole-

bestyrelsesmøde. Ansvarsfordeling skal indskrives i mobilpolitikken. 

 

9. Kulturel dannelsesrygsæk (1 bilag):  
    Tages på næste Skolebestyrelsesmøde.  

 
10. Eventuelt:  

Intet. 
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Godkendelse af referat fra Skolebestyrelsesmøde den 26. september 2018 

 

 

 

 

____________________________  ________________________________ 

Tina Grønbæk    Flemming Schaaf 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________ 

Marianne Bryld    Maria Bardtrum 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________ 

Krista Hoffmann   Brian S. Qvist 

 

 

 

 

___________________________  ________________________________ 

Martin Olsen    Pernille Hoffmann-Jacobsen 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Marianne Agerskov   Kim G. Rasmussen 

 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Filip Johansen    Dorte Jensen  

 

  

 
_____________________ 

Birgitte Thrane 

 
 
 
 


